
ZAPISNIK 

sa Skupštine SPK Grip održane 5. travnja 2018. 

 

Prisutni: Marin Španić, Siniša Atlija, Majda Skračić, Zvonimir Popović, Siniša Molnar, Nino Vargović, 

Nina Vargović, Josip Prvonožac, Vita Prvonožac, Mihael Štefić, Duško Mazalica, Vedran Laklija, Mario 

Muhar. 

Nakon pozdrava predsjednik Kluba, Siniša Atlija,  utvrdio je da kvorum  za održavanje Skupštine 

postoji (13 od ukupno 21 člana). Potom su određena radna tijela Skupštine, predsjedništvo: Siniša 

Atlija i Majda Skračić, zapisničar – Zvonimir Popović, ovjerovitelji zapisnika  - Siniša Atlija i Mihael 

Štefić.  

Prijedlog dnevnog reda jednoglasno je usvojen. 

Dnevni red: 

• Otvaranje Skupštine i izbor radnih tijela Skupštine 

• Usvajanje dnevnog reda 

• Izvještaj predsjednika o radu kluba u 2017. godini 

• Financijsko izvješće za 2017. godinu 

• Plan rada i financijski plan za 2018. godinu 

• Izmjene Statuta 

• Izbori za upravna tijela kluba 

• Prijedlozi, kritike i komentari članova 

• Razno 

 

• Predsjednik Siniša Atlija izvjestio je prisutne o aktivnostima u 2017. godini: u Klubu izrađeno je 

oko 400 grifova od prijašnje nabavljenog materijala kojima će se zamijeniti drveni grifovi na 

Vodotornju. Održana je prezentacija sportskog penjanja u Komercijalnoj i Trgovačkoj školi koju 

su odradili S. Atlija, M. Štefić i Z. Popović. Pohvaljen je Mihael Štefić jer je u 2017. Godini popeo 

svoj i klupski prvi 8a+ te nanizao 20 smjerova težine 8a. Osim toga, popeo je smjer ocjene 7c+ na 

OS. Vedran Laklija je ostvario odličan napredak popevši na 6c RP, a Duško Mazalica 6a+ OS. Rudi 

Oškera ostvario je trad uspon u Yosemite Parku, North America. Pohvaljen je Josip Prvonožac za 

košnju trave oko Tornja, te donaciju majica i kapa. SPK Grip sudjelovao je na prezentaciji i 

osiguranju penjanja u OPG Coner u Jabučeti na njihovoj maloj stijeni za vrijeme Biciklijade i 

Malog olimpijca. Na Kalniku je opremljen novi sektor Sv. Martin u čemu je predvodio Siniša Atlija 

i ostali članovi Kluba. Spomenuti su i penjački izleti članova Kluba, osobito na Paklenicu, 

Kotečnik, Vranjaču i ostale. Od HPS-a dobiven je materijal (štandovi i spitovi za lijepljenje) kojima 



se treba sanirati sportski smjerovi na Kalniku u sektorima Stari grad i Rimski prolaz. Organiziran 

je 10. po redu Ledni kup koji je opet bio međunarodnog karaktera. S. Atlija sudjelovao je na 

Toolnelu u Zagrebu i zauzeo 6. mjesto. Nakon izlaganja, izvještaj je jednoglasno prihvaćen. 

• Predsjednik je potom prisutne upoznao s financijskim izvještajem za proteklu 2017. godinu. 

Pregledani su troškovi žiro-računa i blagajne. Sredstva su se koristila za nabavu opreme i sitnog 

materijala. Od HPS-a dodijeljena je donacija za održavanje Lednog kupa. Spomenuto je da je od 

ove godine trošak markica za penjače 60kn umjesto dosadašnjih 30kn. Predloženo je da 

predsjednik provjeri u HPS-u je li moguće nabaviti obične planinarske markice koje bi dobivali 

pridruženi članovi Kluba. Na kraju izlaganja, nije bilo prigovora, te je financijsko izvhešće za 2017. 

usvojeno. 

• Kod teme plana za 2018. godinu spomenuto je i daljnje organiziranje izleta članova Kluba na 

penjačke stijene. Ako bude organiziran Ledni kup, ponovo ćemo se prijaviti kao domaćini jednog 

kola. Spomenuto je da bi se moglo riješiti pitanje dobivanja koncesije Vodotornja koja bi glasila 

na HGSS, a onda bi zajedničkim trudom bila postavljena ograda oko cijelog Vodotornja i 

poboljšala rasvjeta kako bi se spriječili neželjeni upadi u prostore Kluba. Nino Vargović predložio 

je sastanak ravnatelja srednje škole i predstavnika Kluba radi dogovora oko postavljanja 

penjačke stijene u dvorani srednjoškolskog centra u Bjelovaru. Ravnatelj je već prije pokazao 

interes za realizacijom takvog projekta, a sad bi kroz razgovor trebalo utvrditi kakve su želje i 

mogućnosti za postavu stijene koja bi odgovarala za trening članova Kluba i za korištenje u 

nastavne svrhe. Plan je usvojen bez primjedbi. 

• Predložene su izmjene Statuta: promjena adrese kluba na Mlinovac 21, 43000 Bjelovar,  te 

promjena trajanja mandata tijela Kluba (predsjednika, blagajnika, upravnog i nadzornog odbora) 

s 1 na 4 godine. Za promjene glasovali su svi prisutni, te su promjene Statuta prihvaćene i 

usvojene. 

• Na izborima za tijela Kluba, za mjesto predsjednika predloženi su Siniša Atlija, Majda Skračić i 

Mihael Štefić.   

Za Predsjednika Kluba jednoglasno je izabran Siniša Atlija. 

Za mjesto dopredsjednika Kluba predloženi su Mihael Štefić i Majda Skračić. Mihael Štefić 

jednoglasno je izabran za dopredsjednika Kluba. 

Za članove upravnog odbora predloženi su: Majda Skračić, Duško Mazalica i Zvonimir Popović. 

Navedeni su jednoglasno izabrani za članove UO Kluba. 

Za blagajnika Kluba predložen je Duško Mazalica koji je i jednoglasno izabran. 

Za nadzorni odbor predloženi su Siniša Molnar, Nino Vargović i Josip Prvonožac, te su 

jednoglasno  izabrani na predložena mjesta. 

• Pod točkom razno spomenuti su problemi oko zadovoljavanja zahtjeva Zakona o sportu u smislu 

raspolaganja trenerom za Klub. Za sada će trener Kluba biti članica Branka Bakić koja zadovoljava 

tražene uvjete. Na OPG Coner u Jabučeti planiraju se dodatni radovi na stijeni, te su kontaktirani 

članovi Kluba da pomognu u realizaciji. Svi prisutni zamoljeni su da se više aktiviraju oko 

kreiranja sadržaja za web stranicu u smislu slanja fotki i teksta kod odlaska na penjanje ili radnih 

akcija. 

 



U Bjelovaru 5. travnja 2018.  

 

 

 

Zapisničar:        Ovjerovitelji zapisnika: 

Zvonimir Popović             Siniša Atlija 

         

     Mihael Štefić 


